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Abstract (en)
The device (1) has a transportation base (2) supported on transportation feet (3). The transportation feet are arranged at a distance from each other
by release of an engaging area (8) that engages the transportation base by a lifting device i.e. lift fork, of a fork-lift truck. The transportation base has
retainers provided at front edges (7) above the engaging area for inserting fastening extensions of a fender element (9) such that the fender element
is insertable into the front edges of the base. The device is made of wooden-composite material such as wood plastic composite.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Transporteinrichtung 1, insbesondere Transportpalette, mit einem auf Transportfüßen 3 abgestützten Transportboden
2, wobei die Transportfüße 3 mit Abstand voneinander unter Freilassung eines Raumes 8 zum Untergreifen des Transportbodens 2 durch ein
Hebegerät, beispielsweise durch eine Gabel eines Gabelstaplers, angeordnet sind, wobei der Transportboden 2 an Stirnkanten 7 oberhalb
des Raumes 8 zum Untergreifen des Transportbodens 2 durch ein Hebegerät Aufnahmen zum Einführen von Befestigungsansätzen 9.1
eines Rammschutzelementes derart vorgesehen sind, dass die Rammschutzelemente 9 im wesentlichen flächenbündig mit angrenzenden
Stirnkantenbereichen 7 einsetzbar sind ( Fig. 1 ).
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